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P R O T O K Ó Ł N R LVI/ 2022 
z  Sesji Rady Gminy Kadzidło 

która odbyła się w dniu 27 października 2022 roku o godz. 1015 
w lokalu Urzędu Gminy (sala narad) w Kadzidle 

 
 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy – radna Barbara Bączek. 
Na stan rady (15 radnych), obecnych było 15 radnych. Z uwagi na przedłużenie                             
się posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy, które miało miejsce w dniu                               
27 października 2022 roku, obrady sesji rozpoczęły się 15 minut później.  
 
Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LV Sesji Rady Gminy. 
4. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
5. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kadzidło na lata 2022-2032; 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2022; 
c) w sprawie uchwalenia statutów sołectw; 
d) w sprawie rozpatrzenia petycji; 
e) w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie obrębu Brzozówka; 
f) w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie obrębu Dylewo; 
g) w sprawie zmiany uchwały nr XL/277/2013 Rady Gminy Kadzidło z dnia                             

20 grudnia 2013 r. w sprawie ustalenia Regulaminu dla nauczycieli 
poszczególnych stopni awansu zawodowego określającego wysokość stawek            
i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe warunki 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw; 

h) w sprawie przyjęcia Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kadzidło na lata 2022-2036. 

6. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
8. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy Kadzidło za III kwartał 2022 rok. 
9. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia 9 września 

2022 roku w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kadzidle.  
10. Informacja w sprawie wyznaczenia podmiotów, w których będzie wykonywana 

kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna, stosownie do opinii 
Prezesa Sądu Rejonowego w Ostrołęce. 

11. Sprawy różne. 
12. Zakończenie obrad sesji. 
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Pkt 1. 
 

 Przewodnicząca dokonała otwarcia obrad LVI Sesji Rady Gminy w Kadzidle. 
Powitała Wójta Gminy Kadzidło Pana Dariusza Łukaszewskiego, sekretarz Panią Urszulę 
Rydel, skarbnik Panią Bożenę Grzyb, radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  
Przewodnicząca stwierdziła stan kworum, co pozwala na prawomocne obrady                                  
i podejmowanie uchwał w sprawach. 
Listę obecności radnych stanowi załączniki nr 1, natomiast listę obecności sołtysów stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Na Sali narad nieobecny był radny Marian Pajka.  
 
 Przewodnicząca poinformowała, że z uwagi na pojawienie się problemu technicznego 
z urządzeniami służącymi do głosowania, zostanie przeprowadzone głosowanie imienne.  
  

Pkt 2. 
 

Następnie przewodnicząca zwróciła się do rady o zgłaszanie kandydatów                      
na sekretarza dzisiejszych obrad. 
Na sekretarza obrad przewodnicząca zgłosiła radną Justynę Martę Duszak, która wyraziła 
zgodę. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za tym, żeby na sekretarza 
dzisiejszych obrad wybrać radną Justynę Martę Duszak? 
 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

Nie głosował 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.         
Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania rada jednogłośnie wybrała                      
na sekretarza dzisiejszych obrad – radną Justynę Martę Duszak. 
 

Pkt. 3. 
 

Przewodnicząca przystąpiła do kolejnego punktu porządku obrad sesji tj. przyjęcie 
protokołu z   LV  Sesji Rady Gminy.  
Uwag do protokołu nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z  LV  Sesji Rady 
Gminy Kadzidło. 
 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 



 4

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

Nie głosował  

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z LV Sesji Rady Gminy został przez radę przyjęty 
jednogłośnie. 
 

Pkt 4. 
 

Porządek obrad sesji radni otrzymali.  
Przewodnicząca zwróciła się do rady o zgłaszanie uwag do porządku obrad. 
Przewodnicząca wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu 5 i) czyli 
uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi                    
z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za wprowadzeniem do porządku 
obrad sesji punktu 5i) czyli uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 
odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty                         
za gospodarowanie odpadami komunalnymi? 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

Nie głosował 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wynik głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Wobec powyższego przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad sesji został przez radę 
przyjęty jednogłośnie i Rada Gminy będzie obradowała na LVI Sesji według niżej 
przedstawionego porządku obrad: 
 
Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LV Sesji Rady Gminy. 
4. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
5. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kadzidło na lata 2022-2032; 
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b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2022; 
c) w sprawie uchwalenia statutów sołectw; 
d) w sprawie rozpatrzenia petycji; 
e) w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie obrębu Brzozówka; 
f) w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie obrębu Dylewo; 
g) w sprawie zmiany uchwały nr XL/277/2013 Rady Gminy Kadzidło                   

z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie ustalenia Regulaminu                              
dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego 
określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, 
za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw; 

h) w sprawie przyjęcia Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kadzidło na lata 2022-2036; 

i) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

6. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych          

w okresie międzysesyjnym. 
8. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy Kadzidło za III kwartał 2022 

rok. 
9. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia                        

9 września 2022 roku w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
w Kadzidle.  

10. Informacja w sprawie wyznaczenia podmiotów, w których będzie 
wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna, 
stosownie do opinii Prezesa Sądu Rejonowego w Ostrołęce. 

11. Sprawy różne. 
12. Zakończenie obrad sesji. 

 
Pkt 5. 

 
Przewodnicząca przystąpiła do punktu 5, tj.  podjęcie uchwał: 
 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kadzidło na lata 2022-2032; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie uchwały zostały szczegółowo omówione 

na posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy, które poprzedziło sesję w dniu 
dzisiejszym. Zapytała czy są pytania do powyższej uchwały?  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę           
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kadzidło na lata                
2022-2032. 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

Nie głosował 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wynik głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVI/442/2022 – zmieniającej uchwałę                       
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kadzidło na lata                
2022-2032, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik 3  
do niniejszego protokołu. 
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b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2022; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania                     
do powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2022; 
 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

Nie głosował 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
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Wynik głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVI/443/2022 – w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2022, została przez radę podjęta jednogłośnie                  
w brzmieniu stanowiącym załącznik 4  do niniejszego protokołu. 
 
Na salę obrad powrócił radny Marian Pajka. 
 

c) w  sprawie uchwalenia statutów sołectw; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.  Przewodnicząca dodała, że powyższa uchwała jest 
podejmowana w celu przedłużenia kadencji sołtysów, tak aby trwała ona tyle co kadencja 
wójta. Wójt podziękował Pani sekretarz za przeprowadzenie całej procedury dotyczącej 
przygotowania uchwały w sprawie uchwalenia statutów sołectw.  
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania do powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia 
statutów sołectw. 
 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVI/444/2022 – w sprawie uchwalenia 
statutów sołectw, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym 
załącznik 5 do niniejszego protokołu. 
 

d) w sprawie rozpatrzenia petycji; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali. 
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania odnośnie powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVI/445/2022 – w sprawie rozpatrzenia 
petycji została przez radę podjęta jednogłośnie  w brzmieniu stanowiącym   załącznik 6                          
do niniejszego protokołu. 
 

e) w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie obrębu Brzozówka; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca dodała, że chodzi o nadanie                               
w miejscowości Brzozówka nazwy ulicy – Graniczna. Wójt wyjaśnił o którą chodzi ulicę.  

Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania odnośnie powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVI/446/2022 – w sprawie nadania nazwy 
ulicy na terenie obrębu Brzozówka pod nazwą Graniczna została przez radę podjęta 
jednogłośnie  w brzmieniu stanowiącym   załącznik 7  do niniejszego protokołu. 
 

f) w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie obrębu Dylewo; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca dodała, że ulica będzie nosiła nazwę 
– Orlikowa.  

Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania odnośnie powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVI/447/2022 – w sprawie nadania nazwy 
ulicy na terenie obrębu Dylewo pod nazwą Orlikowa została przez radę podjęta 
jednogłośnie  w brzmieniu stanowiącym   załącznik 8  do niniejszego protokołu. 
 

g) w sprawie zmiany uchwały nr XL/277/2013 Rady Gminy Kadzidło z dnia                             
20 grudnia 2013 r. w sprawie ustalenia Regulaminu dla nauczycieli 
poszczególnych stopni awansu zawodowego określającego wysokość 
stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków:                     
za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, 
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca wyjaśniła, że wynika to z przepisów 

prawa, zamiast opiekuna stażu wprowadzono funkcję mentora, który będzie przydzielony 
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nauczycielowi początkującemu. Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania odnośnie 
powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVI/448/2022 – w sprawie zmiany uchwały              
nr XL/277/2013 Rady Gminy Kadzidło z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie ustalenia 
Regulaminu dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego określającego 
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wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków:                         
za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe warunki 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym   
załącznik 9  do niniejszego protokołu. 
 

h) w sprawie przyjęcia Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kadzidło na lata 2022-2036; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali. 
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania odnośnie powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVI/449/2022 – w sprawie przyjęcia Założeń 
do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 
Kadzidło na lata 2022-2036 została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu 
stanowiącym   załącznik 10  do niniejszego protokołu. 
 

i) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 
Projekt uchwały radni otrzymali. 
Wójt wyjaśnił, że podjęcie powyższej uchwały wynika ze zwrotów za odpady                            

za 2018 rok. 
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania odnośnie powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVI/450/2022 – w sprawie pokrycia części 
kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi została 
przez radę podjęta jednogłośnie  w brzmieniu stanowiącym   załącznik 11  do niniejszego 
protokołu. 
 

Pkt 6. 
 

Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie międzysesyjnym radni otrzymali              
w materiałach na sesję. Wójt poinformował radnych, że w okresie międzysesyjnym                  
od 31 sierpnia 2022 roku zostało podjętych 28 zarządzeń. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca stwierdziła, że sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie 
międzysesyjnym  zostało przez radę przyjęte w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 12               
do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 7 
 

Przewodnicząca poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja Budżetu i Rozwoju 
Gminy odbyła jedno posiedzenie w dniu 19 września 2022 roku. Przewodnicząca odczytała 
treść tej informacji. 
Uwag nie zgłoszono. 
Informacja ta stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 8. 
 
Sprawozdanie z wykonania Uchwał Rady Gminy Kadzidło za III kwartał 2022 roku radni 
otrzymali w materiałach na sesję. 
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Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca stwierdziła, że sprawozdane zostało przez radę przyjęte w brzmieniu 
stanowiącym załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 9. 
 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia 9 września 2022 roku 
w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kadzidle radni otrzymali                 
do zapoznania się w materiałach na sesję. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca stwierdziła, że sprawozdane zostało przez radę przyjęte w brzmieniu 
stanowiącym załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 10. 
 
Informację w sprawie wyznaczenia podmiotów, w których będzie wykonywana kara 
ograniczenia wolności oraz praca użyteczna, stosownie do opinii Prezesa Sądu Rejonowego   
w Ostrołęce radni otrzymali do zapoznania się w materiałach na sesję. Wójt dodał, że Zakład 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kadzidle został wyznaczony jako podmiot,          
w którym wykonywana będzie kara ograniczenia wolności oraz praca użyteczna.  
Uwag nie zgłoszono. Informacja ta stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
Sale narad opuściła radna Ewa Szurnicka. 
 

Pkt 11. 
 

Sprawy różne. 
 

1. Głos zabrał wójt, który przekazał informacje na temat węgla. Zainteresowanie 
mieszkańców Gminy Kadzidło formą pozyskania węgla poprzez gminę nie jest 
najwyższe, ponieważ do tej procedury zgłosiło się zaledwie 18%, co stanowi około 
400 gospodarstw domowych. Główne obawy mieszkańców i zadawane pytania 
dotyczą: kiedy będzie węgiel i jakiej będzie jakości? Niestety gmina nie ma informacji 
o terminie dostawy węgla, ani nie jest w stanie zagwarantować jakości otrzymanego 
węgla. Gmina bierze udział w tym programie oraz podtrzymuje współpracę                                    
z przedsiębiorcami, tak żeby oni partycypowali w tym działaniu,  ponieważ ich los jest 
w obecnej sytuacji trudny. Całe przedsięwzięcie jest bardzo ryzykowne, gdyż stanowi 
ryzyko obciążenia gminę kosztami, w przypadku nieodebrania węgla przez osobę, 
która zadeklarowała jego zakup. Gmina na rozliczenie za węgiel od momentu 
przywiezienia ma tylko dwa miesiące. Nieodebrany węgiel pozostaje kosztem gminy. 
Wpływ na koszty ma również miejsce składowania węgla, oby był stosunkowo blisko. 
Podsumowując, wójt zwrócił się z prośbą do radnych, sołtysów oraz mieszkańców                    
o przekazywanie informacji dotyczących jakiegokolwiek zagrożeń zwłaszcza wśród 
ludzi, którzy wymagają szczególnej troski i opieki.  
 

2. Druga sprawa dotyczy oświetlenia. Gmina otrzymuje informację o obowiązkowych 
oszczędnościach i musi na nie zareagować, ponieważ są one obwarowane 
ewentualnymi karami. Są to trudne decyzje, ponieważ gmina nie jest w stanie 
stworzyć żadnego racjonalnego modelu, z którego wszyscy byliby zadowoleni.                  
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Wójt zwrócił się do radnych, sołtysów i mieszkańców o przekazywanie swoich 
sugestii. Niestety jest wiele miejsc, gdzie nie da się zaoszczędzić np. w szkołach, 
przedszkolach, bibliotece, itp. Oświetlenie drogowe zapewnia duże bezpieczeństwo                   
i jest bardzo kosztowne. Przetarg trzyletni na energię zapewnia gminie pewną 
stabilizację, co nie daje żadnej pewności negocjowania umów.  
 

3. Trzecia sprawa dotyczy budowy Rekreacyjnego Parku  Wodnego w Kadzidle. Obecne 
wykonywany jest projekt, który zostanie skończony w przeciągu dwóch miesięcy.  
Gmina otrzymała pierwsze dofinansowanie od Marszałka na realizacje tego zadania                    
w kwocie 3 600000,00 zł. Został złożony kolejny wniosek o dofinansowanie                             
do Ministerstwa Sportu. Jeśli gminie nie uda się pozyskać środków na tę inwestycję, 
wówczas zrezygnuje z jej budowy.  W przypadku realizacji wykonania tego zadnia 
koszty utrzymania tego obiektu dla gminy nie będą duże. Wójt podsumowując 
podkreślił, że inwestycje w obecnych czasach są bardzo trudne, obarczone są dużym 
ryzykiem, ale należy mieć nadzieję, że uda się je pokończyć.  
 

4. Głos zabrał radny Jan Kaczyński, który po rozmowach z mieszkańcami uważa,                                
że mała ilość złożonych deklaracji dotycząca zakupu węgla w naszej gminie, wynika 
przede  wszystkim z obawy mieszkańców co do jakości węgla, za co gmina nie bierze 
odpowiedzialności, co jest w tym przypadku zrozumiałe. Jeśli chodzi o oszczędzanie 
energii elektrycznej w szkołach, to radny zasugerował wymianę świetlówek                              
na ledowe, które są energooszczędne, a to pozwoli zmniejszyć koszty. Radny Jan 
Kaczyński podziękował wójtowi w imieniu własnym, radnego Mariana Pajki oraz 
mieszkańców Dylewa za przeprowadzenie remontu boiska wielofunkcyjnego                               
w Dylewie oraz za wykonane prace przy remizie strażackiej.  

Wójt dodał, że remont boiska w Dylewie kosztował 390 tyś złotych, w tym 
dofinansowanie od Marszałka stanowiło kwotę w wysokości 300 tyś złotych, 
pozostała kwota w wysokości 90 tyś złotych to wkład gminy. Prace remontowe przy 
remizie w Dylewie kosztowały 40 tyś złotych, z czego gmina jako inwestor 
wydatkowała 20 tyś. złotych, natomiast ze Starostwa gmina otrzymała grant 
pomocowy w wysokości 20 tys. zł. Niedługo rozpocznie się remont wewnątrz tego 
budynku, na które gmina otrzymała dofinansowanie w kwocie 35-40 tyś złotych                                           
od Marszałka, przy czym wkład gminy to 60 tyś. złotych.   
 

5. Radny Jerzy Prusaczyk podziękował wójtowi w imieniu własnym oraz mieszkańców 
wsi Kuczyńskie za postawienie wiaty rekreacyjnej oraz ułożenie kostki brukowej. 
Radny zwrócił się z prośbą o zamontowanie ławeczek.  

 
6. Radny Marian Pajka zwrócił się z prośbą o położenie nawierzchni na ulicy Sosnowej 

w Dylewie. Wójt odpowiedział, że z uwagi na wąska ulicę i braku możliwości 
wykonania odpływu wody, pojawił się pomysł położenia na drodze kostki betonowej 
ażurowej z geowłókniną. Radny Marian Pajka przypomniał o oświetleniu na koloniach 
dylewskich. Wójt wyjaśnił, że po zakończeniu dużych inwestycji oświetleniowych, 
rozpoczną się drobne prace, które będą wykonywane już sukcesywnie. Wójt dodał,                     
że jeśli chodzi o oświetlenie ledowe o którym wspomniał radny Jan Kaczyński,  to jest 
one bardzo tanie w eksploatacji, natomiast dość drogie, jeśli chodzi o  zakup i montaż, 
poza tym po 4 latach użytkowania ich wydajność gwałtownie spada. Gmina założyła 
wniosek na wymianę oświetlenia. W przypadku otrzymania dofinansowania gmina 
rozpocznie od wymiany oświetlenia na drodze krajowej. 
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7. Wójt dodał, że dzięki uprzejmości Pana Marszałka udało się przenieść na 2023 rok 
pozyskane środki na budowę drogi w kol. Tabory w Wachu. Gmina na budowę tej 
drogi złożyła kolejny wniosek o dofinansowanie do Wojewody.  
 

8. Radna Justyna Duszak zwróciła się z prośbą do wójta o wykonanie oświetlenia przy 
drodze w Glebie, ponieważ droga prowadzi przez las,  korzystają z niej dzieci i  jest 
tam niebezpiecznie. Wójt nadmienił, że oświetlenie tej drogi  jest ważne. 
 

9. Na koniec wójt przekazał informację na temat tabletek jodowych, które gmina 
otrzymała do rozdysponowania wśród mieszkańców w przypadku wystąpienia 
skażenia radiacyjnego. Gmina jest przygotowana na niebezpieczeństwo, zostały 
wskazane miejsca dystrybucji, wszelkie informacje zostały zamieszczone na stronie 
Gminy Kadzidło. W przypadku ogłoszenia alarmu zostaną wysłane do mieszkańców 
sms-y, dodatkowo przez miejscowości gminy przejadą samochody straży pożarnej                            
na sygnałach. W sytuacji ogłoszenia alarmu w nocy jest prośba, żeby sąsiad budził 
sąsiada, ponieważ nie każdy usłyszy i odczyta  sms-a.  

Jeśli chodzi o wpisy w internecie, że tabletki, które otrzymały samorządy                                
są niesprawdzone, bo nie ma ich w katalogu leków, to na dzień dzisiejszy gmina                          
nie ma żadnych informacji od Wojewody o zagrożeniach co do przekazanych tabletek.  

Radny Stanisław Aptacy zapytał dlaczego starsi ludzie nie mogą zażyć tych 
tabletek? Sekretarz wyjaśniła, że dla osób,  które ukończyły 60 lat  nie ma wskazania 
do przyjęcia tabletki. Sekretarz dodała, że bardzo ważne jest to, aby każda osoba, 
która ma chorą tarczycę, uzgodniła ze swoim lekarzem, czy może  przyjąć taką 
tabletkę, ponieważ w sytuacji zagrożenia nie będzie na to czasu. Wszyscy mieszkańcy 
Gminy Kadzidło powinni zapoznać się z informacjami zamieszczonymi na stronie 
internetowej Gminy Kadzidło.  
 

10. Sołtys Jan Koczkodan zapytał co z wiatą przystankową  w  Kierzku? Wójt wyjaśnił,       
że sprawą zajęła się radna Justyna Duszak, która kontaktowała się w tej sprawie                    
z Panem Starostą.   
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  
 

Pkt 12 . 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji przewodnicząca dokonała zamknięcia 
obrad o godz. 1057. Obrady trwały 42 minuty. 

 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
 
Protokołowała:           Sekretarz obrad:  Przewodnicząca Rady Gminy 
 
Marta  Ciak               Justyna Marta Duszak  Barbara Bączek 


